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В статье рассматриваются вопросы, связанные с определением понятия «правоохранительные органы», ана-
лизируются теоретические основания их выделения в самостоятельную социально-правовую категорию. При-
знавая важность доктринального толкования, автор, тем не менее, предлагает в интересах более полного выясне-
ния содержания этого понятия сместить центр исследования на изучение конституционных и законодательных 
основ их функционирования, позволяющих систематизировать имеющиеся знания.
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The article reviews the issues related to the determination of the ’law enforcement authorities’ concept, analyzes theoretical 
grounds for their singling out as an independent sociolegal category. While the author recognizes the importance of the doctrinal 
interpretation, he nevertheless proposes with the aim of more detailed understanding of the content of this concept to shift the 
goal of the research to the study of constitutional and legislative fundamentals for functioning of law enforcement authorities, 
which will allow systematization of the available knowledge.
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